

浙江京新药业股份有限公司 2010年第三季度报告

§1 重要提示 1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Zhejiang Jingxin Pharmaceutical Co., Ltd. for Q3 2010. Columns include indicators like Total Assets, Revenue, Profit, and Cash Flow, with values for 2010.9.30, 2009.12.31, and percentage changes.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表 单位:股 报告期末股东总人数 16-170 前十名无限售条件流通股股东持股情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhejiang Jingxin Pharmaceutical Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and types of shares.

截止2010年9月30日,吕昉先生共持有公司30,192,220股,其中其所持有的22,644,165股为“高管锁定”的形式予以锁定...

浙江金利华电气股份有限公司 2010年第三季度报告

§1 重要提示 1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Zhejiang金利华 Electrical Co., Ltd. for Q3 2010. Columns include indicators like Total Assets, Revenue, Profit, and Cash Flow, with values for 2010.9.30, 2009.12.31, and percentage changes.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表 单位:股 报告期末股东总人数 6,891 前十名无限售条件流通股股东持股情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhejiang金利华 Electrical Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and types of shares.

2.3 限售股份变动情况表 单位:股 报告期末持有限售股份总量及构成

Table showing the change in restricted shares for Zhejiang金利华 Electrical Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and reasons for restrictions.

§3 管理层讨论与分析 3.1 公司主要财务指标 3.2 非经常性损益项目及影响 3.3 日常经营重大合同的签署和履行情况

郑州三全食品股份有限公司 2010年第三季度报告

§1 重要提示 1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Zhengzhou Sanchuan Food Co., Ltd. for Q3 2010. Columns include indicators like Total Assets, Revenue, Profit, and Cash Flow, with values for 2010.9.30, 2009.12.31, and percentage changes.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表 单位:股 报告期末股东总人数 5,112 前十名无限售条件流通股股东持股情况

Table listing the top 10 shareholders of Zhengzhou Sanchuan Food Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and types of shares.

截止2010年9月30日,吕昉先生共持有公司30,192,220股,其中其所持有的22,644,165股为“高管锁定”的形式予以锁定...

上海加冷松芝汽车空调股份有限公司 2010年第三季度报告

§1 重要提示 1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Shanghai Jialeng Songzhi Automotive Air Conditioning Co., Ltd. for Q3 2010. Columns include indicators like Total Assets, Revenue, Profit, and Cash Flow, with values for 2010.9.30, 2009.12.31, and percentage changes.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表 单位:股 报告期末股东总人数 11,753 前十名无限售条件流通股股东持股情况

Table listing the top 10 shareholders of Shanghai Jialeng Songzhi Automotive Air Conditioning Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and types of shares.

2.3 限售股份变动情况表 单位:股 报告期末持有限售股份总量及构成

Table showing the change in restricted shares for Shanghai Jialeng Songzhi Automotive Air Conditioning Co., Ltd. as of the end of Q3 2010, including names, share counts, and reasons for restrictions.

§3 管理层讨论与分析 3.1 公司主要财务指标 3.2 非经常性损益项目及影响 3.3 日常经营重大合同的签署和履行情况